
 

   

 
   
   

    
 

   
  

  
 

  

Minnesanteckningar från Samverkansrådets möte 2021-03-24 
 
 
Agenda:       

 
·    Mötets öppnande  
·    Föregående minnesanteckningar 
·    Stf prefekt informerar 
·    Ekonomi   
·    HR  
·    Lika villkor 
·    Arbetsmiljö 
·    Övriga frågor  
·    Kommande möten 

 
 
 
Närvarande 
Repr. för arbetsgivare:  
Yvonne Brandberg, stf prefekt 
Maria von Witting, administrativ chef 
Anne Jensen, HR-chef 
Charlotte Rolny, ordf. arbetsmiljögrupp  
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Repr. för arbetstagare: 
Andreas Lundqvist, SACO 
Helen Eriksson, OFR 
Paula Mannström, arbetsmiljö/inköpssamordnare  
Susanne Öhlin, skyddsombud 
Mirco Martino, repr. studenter/doktorander 
 
 
Frånvarande  
Repr. för arbetstagare 
Henry Wölling, repr. SEKO 
Nick Tobin, GUA 
Tom Mulder, repr. studenter/doktorander 
 
Mötets öppnande 
Stf prefekt Yvonne Brandberg hälsar alla välkomna, särskilt vår nya 
studentrepresentant Mirco Martino, vald av Medicinska Föreningen.  
 
 



   

 

 

Föregående minnesanteckningar lades till handlingarna. 
 
Stf prefekt informerar (Yvonne Brandberg)  
Pratade med prefekten förra veckan, Lars berättade att arbetet pågår som tidigare, 
med begränsningar p g a Covid. Inga lättnader i restriktionerna än. Det har diskuterats 
om vi som arbetar på BioClinicum ska gå före i vaccinationskön p g a vi arbetar i 
sjukhusets lokaler och nära sjukvården, men i nuläget med brist på vaccin är detta inte 
aktuellt. 
 ”Onkpat Frukost” har många deltagare och är därför ett bra forum för att nå ut med 
information till många. Ett frågeformulär har gått ut till alla gruppledare på 
institutionen och kommer att sammanställas. Det handlar om vilken påverkan på 
forskargruppens arbete som pandemin har haft. Formuläret har distribuerats till alla 
institutioner på KI Nord. Resultatet kommer att presenteras senare i vår. 
 
 
Ekonomi mm (Maria von Witting)  
Organisationsförändringar: 
Till Jonas Berghs forskargrupp kommer ett nytt team att anknytas, Åsa Carlsson 
Tedgren. Åsa kommer kombinera sin forskning med sitt kliniska arbete på Karolinska 
universitetssjukhuset. 
I Olli Kallioniemis grupp kommer Päivi Östling bilda ett team. Hon kommer ansvara för 
den tekniska och administrativa personalen. 
Temaledare Brent Page och forskargruppschef Joseph Carlsson kommer att lämna KI. 
Monica Nistér kommer att bli temaledare i grupp ”patologi övriga”. 
Martin Enge kommer att ansöka om att bli forskargruppschef. Detta kommer att 
diskuteras på nästa ledningsgrupp. 
 
En viktig fråga som diskuteras på KI är frågor kring informations- och IT-säkerhet. 
 
 
HR (Anne Jensen):  
Lönerevision 2021: Nuvarande revision gäller från och med den 1 april 2021 och nästa gäller 

från och med 1 oktober 2022. För att revisionen ska kunna avslutas till sista mars med 
utbetalning av nya löner i april måste alla överenskommelser (enighet för SACO-
medlemmar) vara klara sista mars. För OFR-medlemmar sätts lönen i central 
förhandling mellan fack och arbetsgivare/centrala HR-avd och nya löner kan utbetalas 
tidigast med majlönen.   
Doktoranderna ingår inte i denna lönerevision. Förhandlingar om ett nytt avtal om nya 
löner har inletts centralt.   
 
Exit-enkät: Enligt rektorsbeslut ska exit-enkäter skickas till anställda som slutar sin 
anställning vid KI. Enkäten är framtagen av centrala HR, det är lokala HR som skickar 
enkät till berörda.  Enkäten innehåller bl a frågor om ålder och kön, orsak till att 
anställningen avslutas, anställningstid vid KI, fått annat arbete, vill man rekommendera 
KI som arbetsplats.  
 
 
 
 
 
 



   

 

 

 
Lika villkor (Anne, Yvonne, Mirco) 
Ett zoom-möte för Lika villkors-representanter från de olika institutionerna hålls den 
13 april. Mötet arrangeras av centrala HR. Yvonne och Anne ska delta.  
En planerad föreläsningen med en improvisationsteater skjuts åter på framtiden  
p g a Corona-situationen. Yvonne föreslår att institutionen bjuder in Anders Warpman 
om likabehandling i höst. 
Institutionens arbetsgrupp för Lika Villkor har tagit fram ett informationsblad om 
vart/vem man kan vända sig till i frågor om upplevd diskriminering eller mobbing. 
Mirco påpekar att det är viktigt att denna info åter sprids. Bestämdes att Yvonne 
informerar vid Onkpat frukostmöte i vår, e-mail till ”staff onkpat” samt info i 
”Administrationen informerar” ska skickas ut.  
 
 
Arbetsmiljö (Charlotte, Paula):  
Fler följer anvisningar om att bära munskydd.  
21 utav 30 grupper har genomfört KI survey som är obligatoriskt att göra varje år innan 
fysiska skyddsronder. Skyddsronderna kommer att göras så fort pandemin tillåter. 
 
 
Kommande möten 
Anne skickar kallelse.  
 
 
 
 
Vid pennan    Justerad av 
 
 
 
Anne Jensen   Yvonne Brandberg 
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